
Zápis z 86. zasedání Rady Kolejí a menz UK 

 

Datum: 21. 11. 2018 od 17:30 

Místo:  Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1) 

Přítomni: Bc. Miroslav Čermák, PhDr. David Emler, Ph.D.; Vít Jurásek; Mgr. Tomáš            

Ryza; Josef Štorm 

Omluveni: Ing. Libor Hochmann; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; 

Hosté: vedoucí útvaru ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová;          

zástupce vedoucího útvaru stravovacích služeb KaM UK Marek Lukáš; ředitel KaM           

UK Ing. Bc. Jiří Macoun; zástupkyně AS PF UK Alžběta Pospíšilová; vedoucí útvaru             

stravovacích služeb KaM UK Josef Zajíc 

 

Zahájení a úvodní informace 

D. Emler zahájil zasedání a přivítal přítomné na zasedání RKaM 

 

Schválení návrhu programu 

D. Emler představil program zasedání. 

 

Usnesení č. 1: 

RKaM schvaluje program zasedání 21. listopadu 2018. 

Pro: M. Čermák, D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

Schválení zápisu z 85. zasedání RKaM 

D. Emler informoval, že je potřeba schválit zápis z 85. zasedání RKaM. 

 

Usnesení č. 2: 

RKaM schvaluje zápis z 85. zasedání RKaM. 

Pro: M. Čermák, D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 



Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

1) Informace o vývoji - menza Právnická 

 
Ředitel Macoun informoval o velké vytíženosti menzy Právnická. Vydává se zde 
pravidelně 1000 porcí denně, cca 150 na zaměstnanecké jídelně. Kapacita k sezení 
jen pouze cca 160 míst. Menzu navštěvují celkem 4 kategorie strávníků: Studenti 
UK, studenti cizí, zaměstnanci ostatních fakult mimo PF UK (ti mají svoji jídelnu), a 
konečně veřejnost, která platí plnou cenu.  
 
Proběhla diskuze o možných řešeních problému. Ředitel Macoun požádal o kontakt 
z PF UK, který bude ochoten se problému soustavně věnovat a komunikovat s 
vedením fakulty. Většina řešení je totiž realizovatelná pouze ve spolupráci se 
správcem nemovitosti - vedením PF UK.  
 

2) CETIN 
 
Ředitel Macoun seznámil RKaM se záměrem společnosti CETIN posílit datový 
přenos provozovaný na koleji 17. listopadu. KaM se záměrem souhlasí s výhradou 
omezení provozu koleje a uvedení do původního stavu. Finanční plnění se zdá být 
nedostatečné, vedení KaM bude usilovat o jeho navýšení. Detaily zaslal ředitel 
Macoun písemně v podkladových materiálech.  
 
Usnesení č. 3: 

RKaM přijímá kladné stanovisko k záměru společnosti CETIN k posílení datového           

přenosu provozovaného na koleji 17. listopadu a pověřuje vedení KaM jednání o            

optimalizaci výši plnění od společnosti CETIN. 

Pro: M. Čermák, D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 
3) Prodej krytu CO v Hostivaři 

 
Ředitel Macoun informoval o opakovaném záměru KaM (respektive UK) prodat kryt 
CO v Hostivaři. KaM ani UK nemá pro kryt žádné využití, naopak je jeho povinná 



údržba finančně nevýhodná a nabízí se možnost jej prodat hl. městu Praze za tržní 
cenu. Konkrétní informace jsou součástí podkladových materiálů. 
 
Usnesení č. 4: 

RKaM vyjadřuje kladné stanovisko k záměru prodeje krytu CO v Hostivaři. 

Pro: M. Čermák, D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 
4) Nákup pozemků u koleje Na Větrníku 

 
Ředitel Macoun seznámil RKaM se záměrem odkoupit pozemky bezprostředně 
přilehlé ke koleji Na Větrníku, které budou sloužit k obslužnosti stávajících 
nemovitostí UK ve správě KaM (např. rekonstrukce fasády). Prodávajícím je Státní 
pozemkový úřad, cena byla stanovena na základě cenové mapy. Detailní informace 
byly součástí podkladových materiálů. 
 
Usnesení č. 4: 

RKaM vyjadřuje kladné stanovisko k záměru nákupu pozemků u koleje Na Větrníku. 

Pro: M. Čermák, D. Emler, V. Jurásek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 
5) Informace 

 
Ředitel Macoun informoval o vývoji nového ubytovacího systému: dokončení je 
bohužel stále v nedohlednu, jednání probíhají, v lednu má proběhnout testovací 
provoz. RKaM byla dále seznámena s průběhem rekonstrukcí kolejí a s výsledky 
kuchařské soutěže v Žilině (SR), kde tým KaM UK obsadil výborné druhé místo.  
 

6) Různé 
 
V bodě různé nezazněly žádné podstatné body.  
 

Další zasedání RKaM se koná 19. prosince 2018 od 17.30 v Kavárně U Rotlevů.  



 

Zapsali: T. Ryza, D. Emler 


